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Ranst, 14 november 2017   Aan de Voorzitter van de gemeenteraad   aan de Gemeentesecretaris  Gustaaf Peetersstraat 7   2520 Ranst   Mevrouw, Mijnheer,    Graag had N-VA volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 20/11/2017   Herinrichting Oudstrijdersstraat Interpellatie door Johan De Ryck:  Toelichtende nota: De Lijn beslist in Ranst of een straat heringericht mag worden met éénrichtingsverkeer of de dubbelrichting behouden moet worden. Dat is de conclusie die wij trekken uit de beslissing van het college om af te stappen van de idee om het éénrichtingsverkeer in de Oudstrijdersstraat in te voeren.  In het kader van de herbouw van de brug Jozef Simonslaan door nv De Scheepvaart werd door de kwaliteitsadviseur van de Regionale Mobiliteitscommissie opgelegd om flankerende maatregelen te voorzien om het centrum van Oelegem te ontlasten van verkeer. Studiebureau Mint voerde een mobiliteitsstudie uit.  In de projectnota met flankerende maatregelen werd een volledig nieuw circulatieplan uitgetekend met o.a. het invoeren van éénrichtingsverkeer in verschillende straten waaronder de Oudstrijdersstraat.   Verschillende besprekingen met De Lijn hebben tot op vandaag nog niet geleid tot een consensus tussen partijen met als gevolg dat de kwaliteitsadviseur zijn ongunstig advies van 14 september 2016 behoudt over de totaliteit van de projectnota van de  flankerende maatregelen. Onze vragen:  1.   Wie beslist er over de inrichting van het openbaar domein in Ranst? 2.   Hoe verklaart u dat de doorstroming van de bussen van de Lijn vlotter zal verlopen in een dubbelrichtingsstraat dan in een éénrichtingsstraat? 3.   Hoe komt het dat het studiebureau geen weet had van de circulatieruimte die nodig is voor een gelede bus aan de huidige halte? 4.   In het nieuwe voorstel wordt de rijbaanbreedte op 6 meter gebracht niettegenstaande De Lijn in vroegere besprekingen steeds een bredere rijbaanbreedte gevraagd heeft. Waarom gaat u ervan uit dat dit voorstel wel aanvaard zal worden? 


